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LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, 

 tālr.64722238, e-pasts: novads@valka.lv, www.valka.lv  

 

FINANŠU  KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2025.gada 20.janvārī                                                         Nr.2 
 
Sēde sasaukta pulksten 10:00 

Sēde atklāta pulksten 10:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 
 
Sēdi vada:  Gita Avote – Finanšu komitejas priekšsēdētāja 
 
Sēdi protokolē:  Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 
deputāti:  Anda Kušķe – Finanšu komitejas locekle  

Agnis Birkavs – Finanšu komitejas loceklis  
Juris Žurovičs – Finanšu komitejas loceklis  
Guntis Albergs – Finanšu komitejas loceklis  
Kristaps Sula – Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Jānis Anže – Finanšu komitejas loceklis  
Unda Ozoliņa – Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietniece (ierodas sēžu zālē pulksten 

10:08) 

Dace Bašķe – Finanšu komitejas loceklis  
Vents Armands Krauklis – Finanšu komitejas loceklis 
Vilmārs Vesingi – Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

 
Sēdē piedalās:  Baiba Karpova – pašvaldības domes deputāte 
 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 
  Valdis Šaicāns – Izpilddirektors 

llze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Arita Ārgale – Personāla nodaļas vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Rolands Rastaks – Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs 
Linda Ļebedeva – Juridiskās nodaļas vadītāja  
Inguna Medne – izpilddirektora palīdze (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes  platformā) 

Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Lāsma Engere – Juridiskās nodaļas vadītājas vietniece zemes pārvaldības jautājumos (piedalās 

attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Viktors Bavins – Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs  
Jānis Vindēls – Nekustamo īpašumu speciālists (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes  

platformā) 

Diāna Jūga – Pašvaldības policijas priekšniece (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Dainis Lapiņš – Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

mailto:novads@valka.lv
http://www.valka.lv/
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Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators  
Darba kārtība: 
 

1. Par komitejas sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

2. Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.18 "Grozījumi Valkas novada pašvaldības 
2023. gada 30. marta saistošajos noteikumos Nr.2 „Par ielu tirdzniecību un tirgus statusa piešķiršanas 
kārtību Valkas novadā”" precizējumu apstiprināšanu 

3. Par nomas līguma pagarināšanu par telpu nomu Valkā, Semināra ielā 27 un Raiņa ielā 28A 

4. Par projekta “Jaunaudžu retināšana Valkas pilsētas saimniecībās 4. kārta” izstrādi un iesniegšanu 

5. Par iznākuma rādītāju sasniegšanas termiņa pagarinājumu investīciju objektam “Ražošanas ēka un 
teritorija “Ķieģeļceplis”, Valkā, Valkas novadā” 

6. Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2025.gada 10.janvāra lēmuma Nr.2 “Par Valkas 
novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšanu” (protokols Nr.1, 1.§) 
22.,10. un 39.pielikumā 

7. Par Valkas novada pašvaldības iestāžu, struktūrvienību vadītāju un darbinieku apdrošināšanu 

 
 

1.§ 
Par komitejas darba kārtības apstiprināšanu 

_______________________________________________________________ 
 

Ziņo G.Avote. 
Komitejas vadītāja G.Avote aicina balsot par darba kārtības apstiprināšanu. 

"PAR"  -  
10 (Guntis Albergs, Jānis Anže, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Vents 
Armands Krauklis, Anda Kušķe, Kristaps Sula, Vilmārs Vesingi, Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Finanšu komiteja  
N O L E M J : apstiprināt komitejas darba kārtību 

 
 

2.§ 
Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.18 "Grozījumi Valkas novada pašvaldības 2023. 

gada 30. marta saistošajos noteikumos Nr.2 „Par ielu tirdzniecību un tirgus statusa piešķiršanas 
kārtību Valkas novadā”" precizējumu apstiprināšanu 

________________________________________________________ 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, J.Vindēls. 
J.Vindēls informē, kas tika saņemti 2 iebildumi no VARAM ministrijas, tāpēc tika veikti precizējumi saistošajos 
noteikumos. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

"PAR" -  
10 (Guntis Albergs, Jānis Anže, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Vents 
Armands Krauklis, Anda Kušķe, Kristaps Sula, Vilmārs Vesingi, Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Finanšu komiteja  
N O L E M J : 

1. Apstiprināt precizētos Valkas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.18 “Grozījumi Valkas 

novada pašvaldības 2023. gada 30. marta saistošajos noteikumos Nr.2 „Par ielu tirdzniecību un tirgus 

statusa piešķiršanas kārtību Valkas novadā”” (pielikumā). 

2. Uzdot Valkas novada pašvaldības administrācijas izpildsekretāram precizētos saistošos noteikumus 

Nr.18 “Grozījumi Valkas novada pašvaldības 2023. gada 30. marta saistošajos noteikumos Nr.2 „Par 

ielu tirdzniecību un tirgus statusa piešķiršanas kārtību Valkas novadā”” un to paskaidrojuma rakstu: 

2.1. trīs darba dienu laikā pēc to parakstīšanas Pašvaldību likumā noteiktajā kārtībā nosūtīt Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai atzinuma sniegšanai;  
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2.2. pēc pozitīva ministrijas atzinuma saņemšanas nodrošināt saistošo noteikumu publicēšanu 

oficiālajā izdevumā “Latvijas Vēstnesis”. 

3. Uzdot Valkas novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību speciālistam precizētos saistošos noteikumus 

Nr.18 “Grozījumi Valkas novada pašvaldības 2023. gada 30. marta saistošajos noteikumos Nr.2 „Par 

ielu tirdzniecību un tirgus statusa piešķiršanas kārtību Valkas novadā”” pēc to stāšanās spēkā publicēt 

pašvaldības oficiālajā tīmekļvietnē www.valka.lv, vienlaikus nodrošinot atbilstību oficiālajai publikācijai 

un norādot atsauci uz oficiālo publikāciju, kā arī publicēt informāciju par saistošajiem noteikumiem 

Valkas novada pašvaldības izdevumā „Valkas Novada Vēstis”. 

4. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 

5. Lēmuma izpildi kontrolē Valkas novada pašvaldības izpilddirektors. 

6. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 
 

3.§  
Par nomas līguma pagarināšanu par telpu nomu Valkā, Semināra ielā 27 un Raiņa ielā 28A 

           ________ 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, J.Vindēls. 
J.Vindēls informē, ka ir sazinājies ar komersantu, kas lūdzis pagarināt nomas termiņu, jo nav izdevies realizēt 
savas iepriekšplānotās ieceres, kā arī komersants ir gatavs maksāt pilnu nomas maksu bez atlaides. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

"PAR"  -  
10 (Guntis Albergs, Jānis Anže, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Vents 
Armands Krauklis, Anda Kušķe, Kristaps Sula, Vilmārs Vesingi, Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Slēgt ar SIA “Starstruck”, reģistrācijas Nr.50203559001, vienošanos par 2024. gada 4. oktobra 

nedzīvojamo telpu nomas līguma Nr.4.18/24/134 pagarināšanu uz laiku līdz 2025. gada 

31. martam. 

2. Par lēmuma izpildi atbild Valkas novada pašvaldības Juridiskās nodaļas nekustamo īpašumu 

speciālists. 

3. Lēmuma izpildi kontrolē Valkas novada pašvaldības izpilddirektors. 

4. Lēmums stājas spēkā ar brīdi, kad to ir saņēmis pieteikuma iesniedzējs. 

 
Deputāte U.Ozoliņa ienāk sēžu zālē pulksten 10:08. 

 
 

4.§ 
Par projekta “Jaunaudžu retināšana Valkas novada saimniecībās 4. kārta” izstrādi un iesniegšanu 

______            
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, G.Avote. 
G.Avote informē, ka šim projektam budžetā ir paredzēts finansējums, tāpēc aicina to atbalstīt. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

"PAR"  -  
11 (Guntis Albergs, Jānis Anže, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Vents 
Armands Krauklis, Anda Kušķe, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, Vilmārs Vesingi, 
Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Atbalstīt projekta “Jaunaudžu retināšana Valkas novada saimniecībās 4. kārta” izstrādi iesniegšanai 

Eiropas Lauksaimniecības fonda lauku attīstībai un Kopējās lauksaimniecības politikas stratēģiskā plāna 

2023.-2027. gadam intervencē LA7 “Ieguldījumi ilgtspējīgai mežsaimniecībai”. 

2. Priekšfinansēt projekta īstenošanu EUR 3019,78 (trīs tūkstoši deviņpadsmit euro, 78 centi) apmērā. 
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3. Par lēmuma izpildi atbild Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs. 

4. Lēmuma izpildi kontrolē novada pašvaldības izpilddirektors. 

5. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

5.§ 

Par iznākuma rādītāju sasniegšanas termiņa pagarinājumu investīciju objektam “Ražošanas ēka un 
teritorija “Ķieģeļceplis”, Valkā, Valkas novadā” 

________________________________________________________________________________ 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, T.Simtiņš. 
Debatē: G.Avote, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, K.Sula, V.Šaicāns, G.Albergs, J.Anže, L.Ļebedeva, A.Birkavs. 
T.Simtiņš paskaidro, ka uzņēmējam tika dots termiņš līdz 31.12.2024. sasniegt plānotos rādītājus, taču 
uzņēmums to nav spējis izdarīt. Ir veiktas vairākas ēkas apsekošanas. 
G.Avote piebilst, ka arī ir apsekojusi šo ēku vairākas reizes, bet ieguldījumi nav redzami. 
V.A.Krauklis jautā, vai šiem uzņēmējiem ir kāds plāns, kā darboties tālāk, uz ko V.Šaicāns atbild, ka sarunu 
veidā plāni ir, bet dažādi riski traucē realizēt savas idejas. V.A.Krauklis uzskata, ka ņemot vērā, ka tikai 
2028.gadā jāsasniedz projekta mērķi, ierosina pagarināt iznākumu rādītāju sasniegšanas termiņu. 
T.Simtiņš norāda, ka sasniegumu rādītājiem jābalstās uz gada pārskata datiem, kas nav pieejams šim 
uzņēmējam, kā arī citiem datiem ir apšaubāma ticamība. 
U.Ozoliņa jautā, kā nodaļas vadītājs T.Simtiņš saredz šī projekta nākotni, un kā būtu pareizi rīkoties, uz ko 
T.Simtiņš atbild, ja pašvaldības pašmērķis ir, lai par objektu saņemam nomas maksu, bet tur nekas nenotiek, 
tad visu var atstāt kā ir, bet, ja pašvaldības mērķis ir radīt jaunas darba vietas un sasniegt projekta mērķus, tad 
nomnieka rīcība nav pareiza. U.Ozoliņa jautā, vai pašvaldībai ir kādi instrumenti, kā šo situāciju labot, uz ko 
T.Simtiņš paskaidro, ja laužam līgumu, tad pašvaldība negūs ieņēmumus. 
U.Ozoliņa ierosina atstāt lēmumā minēto datumus un papildu tam skaidrot uzņēmējam, kas pašvaldībai 
nepieciešams un uzaicināt uzņēmēju uz kādu komiteju. 
V.A.Krauklis uzskata, ka līgumu varētu lauzt tikai tad, ja tirgū ir potenciāli nākamie uzņēmēji, bet, ja nav, tad tas 
nav pareizi. 
U.Ozoliņa jautā par neatkarīgo vērtētāju atzinumiem, kur ar tiem var iepazīties, uz ko G.Avote paskaidro, ka 
patreiz ar Finanšu ministriju tiek saskaņots vai mēs varam gatavot saistošos noteikumus, kas noteiktu atlaides 
nomniekiem. 
V.A.Krauklis paskaidro, ka dome savulaik pieņēma lēmumus, kas bija leģitīmi, bija izsole un ir līgumi, kas ir 
spēkā, pie tam līgumos ir punkti, kas nosaka, kā var tik mainīta nomas maksa, un uz Valsts kontroles ziņojuma 
pamata nav iespējams mainīt līgumus, kas ir noslēgti tiesiskā ceļā, līdz ar to, šeit ir iespējama tikai saruna ar 
uzņēmēju. G.Avote paskaidro, ka jau notiek sarunas ar uzņēmējiem, kas nav vienkāršas un ņemot vērā, ka ir 
pastiprināta uzmanība pievērsta ražošanas ēkām no tiesībsargājošām iestādēm, Valsts kontroles norādījumi 
pašvaldībai būs jāņem vērā. 
K.Sula uzskata, ka jādot uzņēmējam termiņu līdz 31.martam, un tad var domāt tālāk, bet paralēli 
izpilddirektoram vai kopā ar komisiju jākontrolē, vai objektā darbība notiek. 
G.Albergs piekrīt līguma termiņa pagarināšanai. 
V.Šaicāns ierosina pagarināt uz gadu, nevis uz 3 mēnešiem un ar kontroli martā. 
V.A.Krauklis uzskata, ka kompromiss būtu pusgads un februārī aicinām uzņēmēju uz komiteju, un, ja uzņēmējs 
var parādīt progresu, tad pagarinām uz 1 gadu. 
G.Albergs ierosina sagatavot uzņēmējam vēstuli, ko pašvaldība vēlas no uzņēmēja. 
Notiek diskusija. 
U.Ozoliņa ierosina uzaicināt uzņēmēju uz februāra sēdi un lēmumu pieņemt februāra sēdē, kad deputāti būs 
redzējuši un runājuši ar uzņēmēju. 
V.A.Krauklis ierosina uzrakstīt vēstuli uzņēmējam, kurā lūgt iesniegt rakstiski rīcības plānu un februārī 
izbraukuma komitejā iepazīties ar apstākļiem uz vietas objektā. 
J.Anže rosina pagarināt uz 3 mēnešiem, tas ir, līdz martam.  
L.Ļebedeva vērš uzmanību uz to, ka, ja komiteja nonāk pie kaut kāda starptermiņa, kur ir izpildāmi kaut kādi 
nosacījumi, tad no juridiskā viedokļa tas nevar būt definēts “ka ražošanai jābūt uzsāktai līdz..”, tas nav mērāms 
lielums, ir jābūt lēmuma projektā konkretizētām izmērāmām lietām, jo pretējā gadījumā, kā varēs nomērīt vai ir 
vai nav uzsākta ražošana. 
U.Ozoliņa ierosina aicināt papildu rīcības plānam iesniegt arī risku analīzi, aicināt uzņēmēju uz februāra 
Attīstības un saimniecisko komiteju, izklāstot savus plānus.  
Izpilddirektors V.Šaicāns izsaka apņēmību šādu vēstuli sagatavot. 
A.Birkavs aicina uzņēmējam pierādīt jau veiktos ieguldījumus. U.Ozoliņa aicina vēstulē norādīt, lai uzņēmējs pa 
gadiem norāda, cik katru gadu ir ieguldīti finanšu līdzekļi, cik darba vietas ir izveidotas. 
V.Šaicāns ierosina februārī pirms komitejas izbraukt uz objektu “Ķieģeļceplis” un apskatīt to uz vietas, bet 
nerīkot izbraukuma komiteju. 
G.Avote aicina balsot par lēmuma projekta atlikšanu un citu uzdevumu veikšanu: 



 

5 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"PAR" -  
10 (Guntis Albergs, Jānis Anže, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Vents 
Armands Krauklis, Anda Kušķe, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Vilmārs Vesingi) 

Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Atlikt lēmuma projekta "Par iznākuma rādītāju sasniegšanas termiņa pagarinājumu investīciju objektam 
“Ražošanas ēka un teritorija “Ķieģeļceplis”, Valkā, Valkas novadā” izskatīšanu līdz februāra Attīstības 
un saimnieciskajai komitejai. 

2. Pieprasīt uzņēmējam sagatavot rakstiskā formā rīcības plānu līdz nākamajai komitejai un iesniegt to 3 
dienas pirms 1.punktā minētās komitejas norises dienai. 

3. Tikties ar uzņēmēju, uzaicinot to uz komitejas sēdi, iepazīstoties ar tā rīcības plānu rezultatīvo rādītāju 
sasniegšanai. 

4. Uzņēmējam nodrošināt iekļūšanas iespēju objektā 2025.gada 13.februārī. 
5. Uzdot izpilddirektoram sagatavot vēstuli Igaunijas uzņēmumam OÜ “ESTLAT Building Co”, reģistrācijas 

Nr. 14886711, ar lūgumu izpildīt Finanšu komitejā nolemto. 
 

 

6.§ 

Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2025.gada 10.janvāra lēmuma Nr.2 
 “Par Valkas novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšanu” 

(protokols Nr.1, 1.§) 22.,10. un 39.pielikumā 
________________________________________________________________________________ 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks, I.Grandava. 
I.Grandava informē, ka amatu sarakstos šoferiem nepieciešams noteikt par dīkstāvi citu stundas likmi, tas ir, ar 
vārdiem “minimālā algas likme”, jo konstatēts, ka šogad ir divi mēneši, kad stundas likme ir dažus centus zem 
minimālās algas likmes. Papildu tam ir saņemti MK noteikumi par asistentu pakalpojumu apmaksu, tāpēc 
nepieciešams samainīt algas likmi Ērģemes izglītības iestādē. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

"PAR" -  
11 (Guntis Albergs, Jānis Anže, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Vents 
Armands Krauklis, Anda Kušķe, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, Vilmārs Vesingi, 
Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Grozīt Valkas novada pašvaldības domes 2025.gada 10.janvāra lēmuma Nr.2 “Par Valkas novada 

pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšanu” (protokols Nr.1, 1.§) izsakot 

jaunā redakcijā: 

1.1. 22.pielikumu “Ērģemes pamatskolas darbinieku amata vietu un darba samaksas saraksts” 

(1.pielikums); 

1.2. 10.pielikumu “Valkas pilsētas autotransporta darbinieku amata vietu un darba samaksas 

saraksts” (2.pielikums); 

1.3. 39 pielikumu “Valkas novada pagastu apvienības pārvaldes autotransporta darbinieku amata 

vietu un darba samaksas saraksts” (3.pielikums). 

2. Par lēmuma izpildi atbild nodaļu, iestāžu vadītāji. 

3. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 

4. Lēmums stājas spēkā ________________________ 

 
 

7.§ 
Par Valkas novada pašvaldības iestāžu, struktūrvienību vadītāju un darbinieku apdrošināšanu 

_______________________________________________________________ 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, I.Grandava. 
Debatē: A.Kušķe, V.A.Krauklis. 
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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

A.Kušķe jautā, vai sarakstā kaut kur slēpjas dienesta viesnīcas nakts dežuranti un skolas saimnieki, un, vai 
lēmums ir spēkā uz gadu. 
Notiek diskusija. 
G.Avote aicina balsot, papildinot apdrošināmo sarakstu, un, nosakot apdrošināšanas termiņu – 1gads, 
jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

"PAR" -  
11 (Guntis Albergs, Jānis Anže, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Vents 
Armands Krauklis, Anda Kušķe, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, Vilmārs Vesingi, 
Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
1. Veikt apdrošināšanu pret nelaimes gadījumiem sekojošiem profesiju (amatu) grupu pārstāvjiem Valkas 

novada pašvaldībā un tās iestādēs ar nosacījumu, ja tie pilda amata pienākumus ne mazāk kā trīs mēnešus 

un tiem ir beidzies pārbaudes termiņš: 

1.1. Pašvaldības policijas darbinieki; 

1.2. Sociālā dienesta vadītājs un sociāli darbinieki, aprūpētāji; 

1.3. Bāriņtiesas priekšsēdētājs un bāriņtiesas locekļi; 

1.4. pagastu apvienības pārvaldes vadītājs; 

1.5. pagastu apvienības pārvaldes vadītāja vietnieks; 

1.6. saimniecības vadītāji; 

1.7. tehnikas vienību vadītāji (t.sk. traktortehnikas, autobusu, smagās tehnikas); 

1.8. remontstrādnieki; 

1.9. sanitārtehniķi; 

1.10. tehniskās uzraudzības inspektors; 

1.11. attīrīšanas iekārtu operatori; 

1.12. atslēdznieki; 

1.13. strādnieki;  

1.14. sētnieki; 

1.15. veterinārārstu palīgi; 

1.16. saimniecības pārziņi; 

1.17. sporta zāles pārzinis; 

1.18. apsargi; 

1.19. kapsētas pārziņi; 

1.20. kurinātāji; 

1.21. labiekārtošanas darbu vadītājs – dārznieks;  

1.22. Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs; 

1.23. Komunālās saimniecības vadītājs; 

1.24. Valkas pilsētas šautuves vadītājs; 

1.25. Feldšerpunktu vadītāji; 

1.26. Medmāsas. 

2. Neapdrošināt Valkas novada pašvaldībā pieņemtos sezonas darbiniekus un darbiniekus, kuriem darba 

līgumu termiņi ir mazāki par vienu gadu. 

3. Ar lēmuma spēkā stāšanos spēku zaudē Valkas novada pašvaldības domes 2024.gada 28.novembra 

lēmums Nr.368 “Par Valkas novada pašvaldības iestāžu, struktūrvienību vadītāju un darbinieku 

apdrošināšanu” (protokols Nr. 19, 27.§). 

4. Darbinieku apdrošināšanu pret nelaimes gadījumiem veikt no 2025.gada 17.marta uz vienu gadu. 

5. Par lēmuma izpildi atbild novada pašvaldības izpilddirektors. 

6. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 
U.Ozoliņa vēlas atgriezties pie jautājuma par reprezentācijas izdevumiem, kas saistīti ar kultūras pasākumiem, 
kas Izglītības, kultūras, sporta un sociālajā komitejā tika akcentētas, ierosina paredzēt EUR 1 uz vienu personu, 
kā arī ierosina paredzēt EUR 10, ja pasākums ir uz 3 cilvēkiem un vairāk. V.Šaicāns paskaidro, ka darbinieki 
negrib saprast esošo Valkas novada pašvaldības situāciju, kas ir galīgi kritiska un darbiniekiem ir jāmainās, šis 
ir disciplīnas jautājums. U.Ozoliņa norāda uz vienlīdzīgu attieksmi, kurš izvērtēs, kādi būs kritēriji, kuru barosim, 
kuru nē.  
Notiek diskusija. 
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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

G.Albergs izsakās, ka tikai normāla ir situācija, ka viesus uzņem un uz galda ir kafija un kāds pīrāgs, izklāsta 
savas darba vietas praksi. 
I.Grandava informē, ka budžetā ir paredzēta nauda reprezentācijas izdevumiem, bet iespējams iepriekš vajag 
saskaņot ar izpilddirektoru plānotā pasākuma izdevumus. 
V.A.Krauklis uzskata, ka jānosaka limits izdevumiem un, ja iet vairāk, tad jautā izpilddirektoram, bet atteikties 
no viesu pacienāšanas vispār - nav pareizi. 
 
Deputāts V.A.Krauklis iziet no sēžu zāles pulksten 11:30. 
 
A.Kušķe aicina vienoties par kritērijiem, kas visiem būtu vienots. 
I.Grandava aicina apdomāt 2025.gada budžeta paskaidrojuma rakstā iekļaujamās lietas, tas ir, par redzējumu 
2026., 2027.gadam, kas būs pašvaldības prioritātes. 
V.Šaicāns aicinās kultūras darbiniekus izteikt priekšlikumus par reprezentācijas izdevumu racionālāku 
izmantošanu 
 
Sēde slēgta pulksten 11:40 
 
Sēdes vadītājs         Gita Avote 
 
 
Protokolēja         Ilva Asejeva 
 


